
Spalletti: Musimy poprawić się w Europie
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Luciano Spalletti udzielił wywiadu dla Roma TV, w którym podsumował

dzisiejsze losowanie grup Ligi Europy.

Grupa z zespołami w formie wzrostowej...

- Bardzo wyrównana grupa, nie będzie drużyny, która odjedzie pozostałym.

Jesteśmy najmocniejszym zespołem w grupie, jeśli chodzi o pozostałych, będzie

walka do samego końca. Viktoria Pilzno jest mistrzem od dwóch lat, zostawiła za

sobą zespoły z tradycją jak Slavia i Sparta. Nie chcę się pomylić, ale w 2013 roku

wyeliminowali Napoli, wygrywając na San Paolo 3-0. Austria Wiedeń ma europejskie

tradycję, Astra Giurgiu wyeliminowała wczoraj West Ham. Dla nas to dobra grupa,

mogły przytrafić się nam zespoły z rozstawionych ciężkie do komentowania jak

Manchester United, Villareal, Zenit. Słyszę mówienie o łatwych meczach. Sprawy

stają się trudne, co pokazaliśmy w ostatnim meczu.

Z jakim duchem podejdzie Roma do meczów?

- Musimy przede wszystkim poprawić się w Europie, gdyż pokazaliśmy do tej pory,

że nie jest nam łatwo, zawsze znajduje się coś, co zakłóca pokazanie naszej siły,

pokazanie się w Europie. Mamy odpowiedzialność noszenia na naszych ramionach

godła Romy, musimy spisać się lepiej, grać lepiej regularnie i pokazać, że możemy

rywalizować w Europie. To rozgrywki, które dla wielu znaczą mało, ale runda

pucharowa ma smak pewnego poziomu, gdy idzie się dalej, jest jak w Lidze

Mistrzów, są scenariusze, pojedynki, spotkania o wielkim smaku.
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